

# 中国硅酸盐学会

## 关于第 31 届中国国际玻璃工业技术展览会 延期至 2021 年 5 月 6 日至 9 日举办的通知

尊敬的参展商、观众、合作伙伴：

第 31 届中国玻璃展宣布延期举办以来，我们一直密切关注国内外疫情发展形势，与上海市政府相关机构、展馆保持紧密沟通，积极商讨展会延期举办事宜。

目前，国内疫情防控工作已取得重大成果，但是海外疫情持续蔓延，展会参展商、观众主要来源国家的疫情防控和旅行限制等措施对玻璃展组织工作带来了巨大影响。为了切实保障广大参展商、观众及与会人员的身体健康和生命安全，维护参展商、观众及合作伙伴的利益，确保国内外参展商、观众的展出效果和参观体验，中国硅酸盐学会经过审慎的研究评估，决定第 31 届中国国际玻璃工业技术展览会延期至 2021 年 5 月 6 日至 9 日在上海新国际博览中心举办。

衷心感谢大家长期以来对中国玻璃展的信任和支持！疫情过后玻璃行业的复苏，更加需要权威、专业的展会服务平台，第 31 届中国玻璃展作为玻璃行业发展的“风向标”、“晴雨表”、2021 年亚太地区展示规模最大的玻璃行业专业展会，将继续关注全球玻璃行业新产品、新技术的发展趋势，继续传播智能制造、绿色发展的新理念。我们将努力做好展会筹办和组织工作，为大家带来一场健康、安全、富有成效的行业盛会。2021 年我们继续与您携手同行，期待与大家上海再相聚！



# 中国硅酸盐学会

## 31<sup>st</sup> China International Glass Industrial Technical Exhibition

Postponed to 6 – 9 May 2021

Dear exhibitors, visitors, and our partners:

Since China Glass 2020 was postponed, we have been paying close attention to the development of the COVID-19 epidemic situation at home and abroad, maintaining close communication with relevant institutions of the Shanghai Municipal Government and the expo centre, and actively discussing the new date of China Glass.

At present, the domestic epidemic prevention and control work has achieved significant results, but the overseas epidemic continues to spread. Quarantine requirement and travel restriction in many countries will bring a lot of effects to our event organization work. In order to ensure the health and safety of exhibitors, visitors, and relevant staffs, protect the interests of each party, and guarantee the exhibition effectiveness and experience, the Chinese Ceramic Society has made prudent consideration and decision that 31<sup>st</sup> China International Glass Industrial Technical Exhibition will be rescheduled to 6 – 9 May 2021 at Shanghai New International Expo Centre.

Truly thank you for your trust and support! We strive to provide excellent services to bring you a healthy, safe and productive event. We are dedicated to create the best trade and technology exchange platform for the glass industry, which will play a key role in boosting industry growth after the pandemic. China Glass will keep focusing on the latest trends and innovations in the global glass industry, spread the new ideas of intelligent manufacturing and green development. In 2021, we will continue to walk with you hand in hand and look forward to meeting you in Shanghai again!

The Chinese Ceramic Society

July 8, 2020

